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§ 1. Föregående protokoll 

Protokoll från styrelsemötet den 20 september 2016 lades till handlingarna.  

§ 2. Justering av röstlängd 

Genomgång av närvaro samt utseende av tjänstgörande suppleanter. 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Jämte ordföranden Karin Wanngård (S) utsågs Anna König Jerlmyr (M) att justera 

dagens protokoll. 

§ 4.  Förslag till verksamhetsplan 2017 för koncernen Stockholm Business Region  

SBR 1.3.1-227/2016 

 

Styrelsen för Stockholm Business Region beslutar följande.  

 

1. Förslag till verksamhetsplan 2017 för koncernen Stockholm Business Region 

godkänns under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut avseende budget 

2017. 

2. Förslag om att bevilja 4 500 000 kronor till externa aktörer och 

samarbetspartners godkänns under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut 

avseende budget 2017. 

3. Protokollet i denna paragraf förklaras omedelbart justerat.  

 

Särskilt uttalande angavs av Anna König Jerlmyr m.fl. (M), Sofia Jöngren (C) (e.y) och 

David Sikström (KD) (e.y) enligt följande. 

 

”Stockholm har ett brett och diversifierat näringsliv. Förutsättningarna för ett 

internationellt konkurrenskraftigt näringsliv i Stockholmsregionen är av nationell 

angelägenhet, mot bakgrund av Stockholms roll som tillväxtmotor för hela landet. Såväl 

kvantitativt i andel av BNP som kvalitativt i form av innovationsförmåga är Stockholms 

näringsklimat av största vikt. Vi ser därför allvarligt på det faktum att Stockholm rasar i 

Svenskt Näringslivs ranking av kommunernas företagsklimat, från plats 22 år 2014 till 

plats 96 av 290 år 2016. Trots en generellt gynnsam trend på Stockholms arbetsmarknad 

är denna utveckling illavarslande inför framtiden. Det naturliga i detta läge vore att 

Stockholms stad och Stockholm Business Region analyserade orsakerna bakom det 

försämrade företagsklimatet och redovisade förslag på åtgärder inom den kommunala 

kompetensen för att vända utvecklingen.  

 

Avseende verksamhetsplanen för 2017 har vi ett flertal synpunkter. Generellt anser vi 

att verksamhetsplanen skulle förbättras av en större enhetlighet och tydlighet som skulle 


